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	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Protokoll	  
För	  

TULLINGEPARTIETS	  STYRELSEMÖTE	  

onsdag	  3	  april	  2019	  

	  Restaurang	  Akvarellen,	  kl	  18.30	  –	  ca	  20.00	  

	  
Närvarande:	  Staffan	  Teste	  

Camilla	  Jägemalm	  	   	   	  
	   Anders	  Thorén	   	   	   	  
	   Per	  Börjel	  
	   Rita	  Ilomäki	   	  
	   Christian	  Wagner	  	  
	   Larsgösta	  Almgren	  	  

Lena	  Tikkanen	  	  
Carl	  Widercrantz	  (adjungerad)	  	  

	  
Frånvarande:	  Louise	  Linder	  	  
	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  
	   Staffan	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  	  
	  
§2	   Godkännande	  av	  dagordning	  

Camilla	  anmälde	  ett	  övrigt	  ärende	  gällande	  rapport	  från	  kongress	  med	  
”Stor	  Sthlm”.	  Därefter	  godkändes	  dagordningen.	  	  

	  
§3	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  
	   Föregående	  protokoll	  godkändes.	  	  
	  
§4	  	   Presentation	  av	  nya	  styrelsen	  (information)	  	  

	   	   Alla	  närvarande	  presenterade	  sig	  och	  berättade	  om	  sin	  bakgrund.	  	  
	  

§5	   Konstituerande	  (Beslut)	  	  
Beslutades	  att	  styrelsens	  sammansättning	  för	  2019	  ska	  vara	  enligt	  
följande:	  	  	  
Staffan	  Teste,	  ordförande	  	  
Louise	  Linder,	  ledamot	  och	  kassör.	  
Anders	  Thorén,	  ledamot	  och	  webbmaster.	  
Camilla	  Jägemalm,	  ledamot	  	  
Per	  Börjel,	  ledamot.	  
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Rita	  Ilomäki,	  ledamot.	   	  
Christian	  Wagner,	  ledamot.	   	  
Larsgösta	  Almgren,	  ledamot	  	  
Lena	  Tikkanen,	  ledamot	  	   	  
	  
Adjungerad	  som	  politisk	  sekreterare:	  Carl	  Widercrantz.	  
	  
Ytterligare	  adjungerande	  kan	  komma	  att	  utses	  om	  behov	  identifieras	  
och	  styrelsen	  finner	  de	  lämpligt.	  Anna	  Marmlind	  är	  exempelvis	  
intresserad	  av	  att	  vara	  med	  i	  styrelsen.	  I	  detta	  läge	  vill	  styrelsen	  dock	  
undersöka	  om	  Anna	  kan	  hjälpa	  till	  med	  design	  och	  grafisk	  utformning	  av	  
material	  utan	  att	  ingå	  i	  styrelsen.	  	  
	  

§6	   Firmatecknare	  (information/beslut)	  	  	  
Av	  de	  nya	  stadgarna	  §12	  framgår	  att	  föreningen	  tecknas	  av	  ordföranden	  
alternativt	  av	  två	  styrelseledamöter	  i	  förening.	  Ordföranden	  och	  
kassören	  tecknar,	  var	  för	  sig,	  föreningens	  bank	  och	  postgiro.	  	  
	  
Beslutades	  att	  välja	  Larsgösta	  Almgren	  (440718-‐1090)	  och	  Rita	  Ilomäki	  
(530118-‐9303)	  att	  teckna	  föreningens	  konto.	  	  	  

	  
§7	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	  	  	  
	   Mer	  information	  om	  kommande	  KS/KF-‐ärenden	  gavs	  vid	  efterföljande	  

	   	   möte	  med	  KF-‐gruppen.	  	  	  
	  

TUP	  ställer	  upp	  på	  marknaden	  i	  Tullinge	  Centrum	  13	  april.	  Carl	  har	  fått	  
in	  anmälningar	  gällande	  personer	  som	  deltar	  på	  marknaden.	  	  
	  
Nils-‐Bertil	  Carlson-‐Estrada	  gräver	  i	  utbildningsförvaltningens	  ekonomi	  
(driftintäkter	  och	  driftkostnader).	  Eftersom	  att	  underlaget	  är	  
omfattande	  ska	  vi	  försöka	  få	  in	  någon	  ytterligare	  person	  som	  vill	  hjälpa	  
till	  med	  att	  sammanställa	  materialet.	  	  
	  
Carl	  och	  Anders	  ska	  tillsammans	  med	  ledamöterna	  i	  
utbildningsnämnden	  genomföra	  verksamhetsbesök	  i	  de	  olika	  skolorna	  i	  
Tullinge.	  Styrelsens	  medskick	  är	  att	  besök	  även	  borde	  göras	  på	  andra	  
skolor	  i	  kommunen	  så	  att	  det	  blir	  möjligt	  att	  jämföra	  Tullinges	  skolor	  
med	  övriga	  skolor	  i	  Botkyrka.	  	  	  	  
	  
Det	  har	  blossat	  upp	  en	  storm	  kring	  kommunens	  planer	  på	  att	  bygga	  två	  
höghus	  i	  Solskensparken	  vid	  Östra	  Tullingeberg.	  Pers	  förslag	  är	  att	  TUP	  
ska	  sprida	  information	  om	  ”Nej	  till	  miljonprogram”	  via	  sociala	  medier	  
samt	  till	  de	  närboende.	  	  
	  
Carl	  och	  Anders	  besökte	  ett	  kommunkontor	  som	  Tyresö	  kommun	  har	  på	  
Södermalm.	  Micke	  Bodner	  följde	  med	  och	  tog	  bilder.	  Detta	  kan	  vara	  en	  
bra	  lösning	  även	  för	  Botkyrka.	  På	  så	  sätt	  kan	  Tullingebor	  som	  arbetar	  i	  
stan	  uträtta	  kommunärenden	  när	  de	  är	  på	  väg	  till	  eller	  från	  sina	  
arbeten.	  	  	  
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Debatten	  fortsätter	  gällande	  OS	  i	  Stockholm	  och	  Tullinge.	  
Den	  styrande	  majoriteten	  hävdar	  att	  det	  vore	  omöjligt	  att	  bygga	  
bostäder	  i	  Hamra	  grustag	  utan	  att	  äventyra	  vattentäkten.	  Beslutades	  att	  
vi	  ska	  försöka	  få	  tag	  på	  en	  expert	  som	  kan	  uttala	  sig	  om	  möjligheterna	  
att	  bygga	  bostäder	  i	  Hamra	  grustag.	  	  

	  	  
	   §8	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan.	  
	   	   Anders	  rapporterade	  om	  senaste	  nytt	  gällande	  hemsidan.	  	  
	  
	   	   Diskuterades	  gällande	  om	  vi	  ska	  genomföra	  Pers	  idé	  om	  att	  möjliggöra	  	  
	   	   för	  Tullingebor	  att	  lägga	  "medborgarförslag"	  via	  vår	  hemsida?	  Syftet	  är	  
	   	   att	  fånga	  upp	  bra	  förslag,	  öka	  kontakten	  med	  väljarna	  och	  skapa	  PR.	  Per	  
	   	   framförde	  att	  han	  kan	  administrera	  sitt	  eget	  förslag.	  Christian	  påpekade	  
	   	   att	  vi	  bör	  lämna	  öppet	  för	  kommentarer	  ungefär	  som	  på	  Facebook.	  
	   	   Beslutades	  att	  Per	  och	  Anders	  tittar	  vidare	  på	  detta	  och	  hur	  det	  kan	  
	   	   utvecklas.	  	  
	  
	   	   Staffan	  betonade	  att	  det	  är	  viktigt	  med	  bra	  presentationer	  av	  TUPs	  
	   	   förtroendevalda	  på	  vår	  hemsida.	  	  

	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  

Carl	  rapporterade	  om	  senaste	  nytt	  gällande	  media.	  	  
	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  Facebook	   	  	  

	   	   Louise	  ekonomiska	  rapport	  var	  utskickad	  sedan	  tidigare.	  	  
Carl	  har	  startat	  en	  ny	  intern	  Facebook-‐grupp	  för	  Tullingepartiets	  
förtroendevalda.	  	  	  	  	  
	  
Från	  1	  april	  betalar	  Camilla	  sin	  egen	  telefon.	  	  
	  
Anders	  berättade	  om	  insamlingen	  till	  att	  plantera	  ett	  barnens	  träd.	  Vi	  
behöver	  mer	  pengar	  för	  att	  kunna	  genomföra	  detta.	  Beslutades	  därför	  
att	  be	  de	  förtroendevalda	  inom	  TUP	  om	  bidrag.	  	  

	  
§9	   Årsmöte	  13	  mars	  (information)	  	  	  
	   Carl	  sammanfattande	  kort	  om	  årsmötet.	  Mihajlos	  framträdande	  väckte	  

	   	   debatt.	  Vissa	  delar	  av	  hans	  föredrag	  ansågs	  kontroversiellt	  och	  
	   	   rasistiskt.	  	  	  	  
	  

§10	   Rapport	  från	  Lokala	  partiers	  kongress	  30	  mars	  (information)	  	  
Ärendet	  bordlades.	  Vid	  nästa	  styrelsesammanträde	  får	  Camilla,	  Anders	  
och	  Carl	  rapportera	  från	  Lokala	  Partiers	  Nätverk	  kongress	  lördagen	  den	  
30	  mars	  i	  Huddinge	  kommunhus.	  
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§11	   Plan	  för	  kommande	  period	  -‐	  med	  sikte	  på	  nästa	  val	  
(information/beslut)	  	  	  	  
Diskuterades	  gällande	  TUPs	  viktigaste	  frågor	  som	  bland	  annat	  är	  
följande:	  

• Tullinge	  egen	  kommun.	  (undersöka	  ny	  ansökan	  till	  
Kammarkollegiet).	  	  

• Bättre	  centrum	  inklusive	  ny	  pendeltågsuppgång.	  
• Simhall.	  	  
• Bevara	  Tullinges	  karaktär.	  	  
• Vägar	  och	  infrastruktur.	  	  
• Få	  fram	  att	  TUP	  är	  politiskt	  obundna.	  	  

	  
Konstaterades	  att	  TUP	  bör	  fokusera	  på	  JA-‐frågor	  istället	  för	  NEJ-‐frågor.	  
Beslutades	  att	  vi	  ska	  bjuda	  in	  de	  förtroendevalda	  till	  ett	  möte	  för	  att	  
fastställa	  TUPs	  viktigaste	  frågor	  och	  hur	  vi	  kan	  agera	  för	  dessa	  i	  
nämnderna.	  	  
	  
Följande	  punkter	  bordlades	  och	  ska	  diskuteras	  djupare	  vid	  nästa	  
styrelsesammanträde:	  	  
	  

• Landstingsvalsedeln	  -‐	  Grödingeparti	  -‐	  andra	  fraktioner	  inom	  
Botkyrka.	  	  

	  
• Hur	  samverkar	  vi	  med	  Moderaterna?	  	   	  

	  
• Möte	  med	  Centerpartiet	  gällande	  kommundelningsfrågan.	  	  

	  
• Revisionen	  inom	  Botkyrkas	  nämnder.	  

	  
§12	   Övriga	  ärenden	  	  
	   Camillas	  övriga	  ärende	  om	  Stort	  Sthlm	  bordlades	  till	  nästa	  

	   	   styrelsesammanträde.	  
	  
§13	   Nästa	  möte/Avslutning	  

Nästa	  ordinarie	  styrelsemöte	  beslutades	  till	  29	  april,	  kl	  19.45	  på	  
restaurang	  Akvarellen.	  	   	  
	  
Ordförande	  tackade	  alla	  närvarande	  och	  förklarade	  mötet	  avslutat.	  

	  
	  
	   Vid	  protokollet	  	   	   Justeras	  	  

	  
	  
	   	   Carl	  Widercrantz	  	   	   Staffan	  Teste	  	  

	  
	  

	  


